
ПРОТОКОЛ  

 

16.05.2019     м. Черкаси     № 4 

 

Засідання громадської ради  

при Черкаській обласній  

державній адміністрації 

 

Заступник голови громадської ради – Гаркуша Б. В. 

Секретар – Овчарова Т. М. 

Присутні: члени громадської ради: Ашавський О. В., Більда А. О., Бублій М. Ф., 

Гичка А. М., Гурін О. В., Дігтяр О. Б., Жакін І. М., Зайнчківська Л. І., 

Кисельов П. О., Курій А. А., Максимчук З. В., Нікітін Д. Є., Обманюк С. В., 

Пароль О. В., Перехрест М. І., Путря Ю. М., Стадник В. В., Стадник М. Є., 

Ткаченко В. І., Фоміна Н. М., Циганок О. А., Швиденко С. І., Ярошенко С. В. 

Запрошені: голова Черкаської обласної державної адміністрації Вельбівець О. І., 

в. о. директора Департаменту культури та взаємозв’язків з громадськістю 

Черкаської обласної державної адміністрації Товстопят Л. М.  

 

На початку засідання голова Черкаської обласної державної адміністрації 

Вельбівець О. І. зазначив, що громадська рада відображає інтереси 

громадськості, сфокусовується на проблемах громадян та є більш чутливим 

механізмом співпраці з владою і найбільш ефективним шляхом вирішення 

питань. 

Він повідомив, що в нього вже була зустріч із головою громадської ради 

О. Скальком, головами комісій громадської ради.  

Вельбівець О. І. наголосив, що повноваження громадської ради досить 

широкі. Тому такий орган представлятиме інтереси всіх громадян, зокрема на 

рівні чітких пропозицій для узгоджених дій місцевих органів виконавчої влади, 

територіальних органів міністерств, інших центральних органів виконавчої 

влади в області. Рішення ради можуть впроваджуватися шляхом прийняття 

розпоряджень, доручень, вказівок. Вже розглянуто питання щодо включення 

голови громадської ради до складу колегії облдержадміністрації, представників 

громадської ради – до складу комісій, інших дорадчих органів органу влади. 

Вельбівець О. І. висловив сподівання, що громадська рада буде дієвим 

органом, який дасть повірити, що зміни можуть бути на краще.  

 

Гаркуша Б. В. поставив на голосування питання про затвердження порядку 

денного засідання громадської ради: 

1. Обговорення питання щодо: 

1) замаху на вбивство Вадима Комарова та формування запитів до силових 

і правоохоронних органів стосовно розслідування справи; 

2) розробка меморандуму за підсумками круглого столу «Безпечне місто», 

що відбувся 06.05.2019; 

3) здійснення науково-дослідницького вилову риби під час нересту. 
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Доповідає – Гурін О. В. 

2. Обговорення питання про створення Черкаського регіонального центру 

громадського здоров'я.  

Доповідає – Жакін І. М.,  

Співдоповідач – Левченко П. Ю. – головний лікар обласного центру СНІДу.  

3. Обговорення питання щодо документального оформлення участі членів 

громадської ради у заходах та механізму включення членів громадської ради у 

співорганізатори заходів.  

Доповідає – Фоміна Н. М. 

4 .Обговорення питання про зниження ставок податків. 

Доповідають – Обманюк С. В., Максимчук З. В. 

5. Різне. 

 

Проголосували: «за» – 24, «проти» – 0, «утрималися» – 0.  

 

1. З першого питання порядку денного.  
СЛУХАЛИ: 

Гуріна О. В., який поінформував, що  

 

В обговоренні взяли участь: Стадник В. В., Жакін І. М., Вельбівець О. І., 

Гаркуша Б. В., Фоміна Н. М.   

 

запропонували затвердити  

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підготувати текст резолюції до всіх органів влади 

2. Розробити меморандум 

3. На наступне засідання громадської ради надати текст звернення, проект 

меморандуму 

 

 

2. З другого питання порядку денного. 

СЛУХАЛИ:  

Жакін І. М., який запропонував присутнім    

 

В обговоренні взяли участь: Левченко П. Ю., Путря Ю. М., 

Максимчук З. В., Фоміна Н. М.  

 

ВИСТУПИЛИ:  

Фоміна Н. М., Більда А. О., Ашавський О. В., які запропонували доручити 

голові громадської ради розробити та презентувати фірмовий бланк громадської 

ради в триденний термін. 

Скалько О. І. поставив цю пропозицію на голосування. 

Проголосували: «за» – 29. 

ВИРІШИЛИ: 



3 

Підтримати питання про створення Черкаського регіонального центру 

громадського здоров'я. 

 

3. З третього питання порядку денного.  

СЛУХАЛИ: 

Скалька О. І., який доручив заступнику голови громадської ради 

Гаркуші Б. В. розробити зразок посвідчення члена громадської ради при 

Черкаській обласній державній адміністрації, термін – 10 днів;  

членам громадської ради надати фото в електронному вигляді на електронну 

пошту громадської ради (gr.ck.ua@gmail.com) в триденний термін. 

 

4. З четвертого питання порядку денного.  

СЛУХАЛИ: 

Скалька О. І., який закликав членів громадської ради надати пропозиції 

щодо питань для розгляду на засіданнях громадської ради у 2019 році.  

 

ВИСТУПИЛИ:  

Путря Ю. М., який ознайомив присутніх із напрацьованим проектом плану 

роботи громадської ради на 2019 рік.  

Максимчук З. В., Ашавський О. В., Більда А. О., Комаров В. Е., 

Бублій М. Ф. внесли пропозиції до проекту плану роботи громадської ради  

на 2019 рік.  

 

Скалько О. І. поставив на голосування питання:  

- доручити головам комісій провести робочі зустрічі, затвердити план 

роботи комісій, напрацювати календарний план роботи на 2019 рік для 

затвердження на наступному засіданні.  

Проголосували: «за» – 29;  

- дата та час проведення наступного засідання – 16.05.2019 о 16.00.  

Проголосували: «за» – 29.  

 

ВИРІШИЛИ:  

Доручити головам комісій провести робочі зустрічі, затвердити план роботи 

комісій, напрацювати календарний план роботи на 2019 рік для затвердження  

на наступному засіданні.  

Наступне засідання громадської ради провести 16.05.2019 о 16.00.  

 

 

 

Голова громадської ради      О. СКАЛЬКО 

 

Протокол вела        Т. ОВЧАРОВА 


